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VÁROSI ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELİ-TESTÜLET 
ENCS 
 
Szám: 1-7/2010./Közm. 

JEGYZİKÖNYV 
 

az Encs- Fügöd településrészen 2010. május 17. napján 15.00 órától megtartott 
 
 

K Ö Z M E G H A L L G A T Á S R Ó L  
 
 

Jelen vannak: Bratu László polgármester, Szeles András és dr. Vidákovics Béla 
alpolgármesterek, dr. Basista Erika, Bolobás Péter, Bratu Ferenc, Dobozi Gábor,  Karsai 
Attila, Kléri Bertalan, Kovács István, Molnárné Juhász Éva, Sohajda István, Timár László 
helyi képviselık. 
 
Tanácskozási joggal jelen vannak: dr. Halász Ferenc jegyzı, dr. Szántó Marianna aljegyzı, 
Ferencsák Sándorné Pénzügyi Irodavezetı, Zsiga Józsefné Igazgatási Irodavezetı, Szarka 
Zsolt Mőszaki Irodavezetı, Urbánné Kléri Szilvia humánágazati referens, Rivnyák Istvánné, 
Vajkóné Zsíros Emese intézményvezetık, Bartek József a Városgazda Kft. ügyvezetıje, 
Kovács Zsolt a Hivatásos Önkormányzati Tőzoltóság képviseletében, Barla Ibolya az Encsi 
Többcélú Kistérségi Társulás munkaszervezetének belsı ellenıre, Simon Lászlóné a Szociális 
és Egészségügyi Bizottság tagja. 
 
Bratu László polgármester felkéri a településrész jelenlévı képviselıit, mondják el a 
közösséget érintı véleményüket, tegyék fel közérdeket érintı kérdéseiket a képviselık felé. 
 
Nagy Sándor úr elmondja, hogy a településrész lakói ıt kérték fel arra, hogy szóljon.  
Kijelenti, hogy az itt lakók legnagyobb problémája a gát megemelésének hiánya. Itt az árvíz 
és hiába kérte az elmúlt években többször is, hogy a gát kerüljön feltöltésre. Most hordják a 
homokzsákot, de a nagy vízállás mellett nem lehet tudni, hogy megfogja-e majd a vizet ez az 
ideiglenes magasítás. 
Elmondja, hogy a felesége azt mondta neki ne jöjjön ide, mert úgyis csak ígéretek lesznek, 
melyet tettek nem követnek. Reméli ez nem így lesz. 
A másik gondot a járdák és a vízelvezetı árkok állapota jelenti. Sajnos a víz- és 
szennyvízberuházás után helyreállított járda és árokrendszer teljes tönkre van, be van 
szakadozva. Kéri, hogy addig kerüljön megcsinálásra, amíg úgy nem jár a település, hogy a 
vizet már az árok sem tudja elvezetni.  
Egyebekben megköszöni a ravatalozónál elvégzett munkát, amely félig meddig már 
megoldotta a feladatokat és a Bolobás Péter képviselı úr szerint a még elmaradt feladatok is 
meg lesznek oldva. 
A város vezetésétıl nagyobb odafigyelést kér, mert a falu lakói úgy érzik, hogy egy kicsit el 
vannak hanyagolva. 
Az út a munkába programmal kapcsolatosan kijelenti, hogy a sok közmunkás csak egymásra 
vár. Ez a program nem a munkába, hanem a munkakerüléshez vezet és irritálja az embereket. 
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Bratu László polgármester köszöni az észrevételeket, felvetéseket. A gát kapcsán elmondja, 
hogy az és a csatorna is állami tulajdonban van és a vagyonkezelı kötelessége a karbantartása. 
Sajnos a vagyonkezelı többszöri levelezés után sem tett semmit a jelzett problémák 
megoldására. 
A csapadékvíz elvezetı árok és a járdák állapotfelmérése kapcsán felkéri a Mőszaki irodát és 
a Városgazda Kft-t, hogy nézze át a rendszert és a problémákat amint lehet orvosolja. 
A közmunkaprogram kapcsán javasolja annak áttekintését, hogy van-e tényleges 
munkavégzés és eredmény? 
 
Nagy Sándor úr elmondja, hogy a közmunkaprogram oda vezet, hogy 46 darab tuja 
elültetéséhez kértek segítséget a közmunkásoktól és senki nem segített nekik. 
 
Bratu László polgármester kérdezi a Városgazda Kft. vezetıjét, hogy tudott-e errıl a 
feladatról? 
 
Bartek József úr elmondja, hogy a feladatról nem tudott. Arra kéri Nagy Sándor urat, hogy 
ha segítséget szeretnének, akkor ne a közmunkásokat keressék meg, hanem a Kft. vezetését. 
Bárki megy a közmunkásokhoz, azt el fogják küldeni, hiszen csak a csoportvezetı, illetve a 
Kft. vezetése utasíthatja ıket. 
 
Vilk Ferenc úr több problémára is szeretné felhívni a figyelmet. Ezek: 

- nem viszik el a kitett papírt 
- a közkutak között van olyan, amelyet ki kellene iktatni 
- van olyan közkút pl. a 3. kút, melynél az akna-fedılapot ellopták, így nagyon 

balesetveszélyes. Elmondja, hogy alig várja, hogy hazamenjen és egy beton lappal 
lefedje, nehogy valaki beleessen. 

- órákig italoznak a baráti társaságok a bolt elıtt, így sokan nem mernek a boltba 
sem bemenni. Egy-egy segélyezési napon ötvenen is állnak a bolt elıtt felnıttek és 
gyerekek vegyesen. 

- a telefonfülkéket tönkre teszik 
- az Ady és a Petıfi utakra nincs kihelyezve konténer, így a gödröket töltik fel 

szeméttel 
- az ebek fele ha be van oltva veszettség ellen. 

 
Bratu László polgármester tájékoztatja a jelenlévıket, hogy a kóbor ebekkel a testület már 
többször is foglalkozott. Amelyik kutya nincs beoltva, azt ki kell irtani. 
Ha van olyan közkút, amelynek fenntartása felesleges, azt az önkormányzat máris kikötteti. 
Kéri pontosan jelezni ezek helyét. 
A konténerek kihelyezése kapcsán elmondja, hogy a Dankó és az Ady utakra van kihelyezve 
1-1- konténer, a Petıfi úton pedig minden lakónak saját edényzettel kell rendelkeznie. 
Kéri annak felmérését, hogy hány embernek van itt kukája. A közterület-felügyelı menjen ki 
és nézze meg, hogy szállítási napon hány edény van kihelyezve? 
 
Polgármester úr további kérdés, észrevétel, bejelentés hiányában a közmeghallgatást bezárja. 
 

K.m.f. 
 

         
 Bratu László      dr. Halász Ferenc 

      polgármester       jegyzı 


